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Адрес NSG Vietnam Special Glass Ltd. (VSG) 
My Xuan A IZ 
Tan Thanh District 
Baria Vung Tau Province

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturer of Float Glass.

NSG Vietnam Special Glass Limited – a member of NSG Group (UK), specializes in two types of glass consisting of TCO transparent conductive
oxide coated glass with a capacity of 800 tons/day and ultra-thin glass, ultra-flat glass with capacity of 300 tons /day.

Manufactured with the online coating technology, in which a conductive oxide on the glass surface is formed during its passage through the float line,
NSG’s TCO glass is very durable with a wide range of applications. Online coating also enables cost effective production of coated glass in high
volume.

With the expanded supply capability for VA products, such as solar glass and other products, NSG Group intends to drive its growth strategy while
supporting the expansion of renewable energy.

Company Profile of NSG Vietnam Special Glass Ltd. (VSG)

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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